

2016

CHAPTER 29

An Act to amend the Statute Law (No. 2)

2016

CHAPITRE 29

Loi n° 2 modifiant le droit législatif

2016

CHAPTER 29

An Act to amend the Statute Law (No. 2)

(Assented to November 30, 2016)

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Saskatchewan, enacts as follows:

Short title

1 This Act may be cited as *The Statute Law Amendment Act, 2016 (No. 2)*.

S.S. 1997, c.E-9.21, section 46 amended

2 Subsection 46(2) of *The Enforcement of Maintenance Orders Act, 1997* is amended by striking out “Part Thirty-seven of *The Queen’s Bench Rules*” and substituting “Division 5 of Part 10 of *The Queen’s Bench Rules*”.

S.S. 2006, c.E-11.2, section 68 repealed

3 Section 68 of *The Evidence Act* is repealed.

S.S. 1997, c.F-6.2, section 23 amended

4 Subsection 23(3) of the English version of *The Family Maintenance Act, 1997* is amended in the portion preceding clause (a) by striking out “substitutional” and substituting “substituted”.

Coming into force

5 This Act comes into force on assent.

2016

CHAPITRE 29

Loi n° 2 modifiant le droit législatif

(Sanctionnée le 30 novembre 2016)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la Saskatchewan, édicte :

Titre abrégé

1 *Loi n° 2 de 2016 modifiant le droit législatif.*

Modification de l'article 46 du ch. E-9.21 des L.S. 1997

2 Le paragraphe 46(2) de la *Loi de 1997 sur l'exécution des ordonnances alimentaires* est modifié par suppression de « Partie Trente-sept des Règles de la Cour du Banc de la Reine » et son remplacement par « section 5 de la partie 10 des Règles de la Cour du Banc de la Reine ».

Abrogation de l'article 68 du ch. E-11.2 des L.S. 2006

3 L'article 68 de la *Loi sur la preuve* est abrogé.

Modification de l'article 23 du ch. F-6.2 des L.S. 1997

4 Le paragraphe 23(3) de la version anglaise de la *Loi de 1997 sur les prestations alimentaires familiales* est modifié dans le passage précédant l'alinéa a) par suppression de « substitutional » et son remplacement par « substituted ».

Entrée en vigueur

5 La présente loi entre en vigueur sur sanction.

